
 

 

 

Referat af generalforsamling i Hadsten Tennisklub tirsdag d. 25. oktober 

2011 

         

Valg af dirigent        

Anette Hassinggaard blev valgt som dirigent.  

Anette H. konstaterede at generalforsamlingen ikke var indkaldt rettidigt i forhold til vedtægterne 

da vedtægterne siger at der skal indkaldes til generalforsamling i november samt med 3 ugers 

varsel. Da der ingen indvindinger var imod at gennemføre generalforsamlingen, og da Anette H. 

kunne henvise til praksis fra andre generelforsamlinger, blev det besluttet at gennemføre 

generalforsamlingen. 

Formandens beretning 

Per Juhl gennemgik årets gang og informerede blandt andet om juniortræning, onsdagsdouble, 

anlægget, turnering og banepleje. 

Regnskab 

Michael Pilgaard gennemgik årets regnskab, og dette blev godkendt på generalforsamlingen. 

Der blev under gennemgangen af regnskabet diskuteret, hvorvidt det var rimeligt at bruge penge 

på leje af en bane i Skovbakken i vintersæsonen til turneringsspillerne til 1. og 2. holdet.  4-5 

spillere har tilmeldt sig banen, som koster 5000 kr. pr. år. Endvidere blev spørgsmålet om 

mulighederne for at spille i gymnasium hallen inddraget i diskussionen. Denne hal har klubben 

fraskrevet sig muligheden for at bruge i 2011/2012, hvilket skyldes at der var meget dårlig 

fremmøde sidste efterår/vinter.  

På baggrund af diskussionen stilles følgende spørgsmål:  

1. Er det rimeligt at klubben betaler en indendørsbane i Skovbakken til 5000 kr. pr. år til 

turneringsspillere? 

2. Skal motionister også have mulighed for at få tilskud? 

3. Er det muligt at få gymnasiehallen til skumtennis mv.  

Bestyrelsen kommer med et udspil i forhold til disse punkter.  

 

I diskussionen blev det endvidere påpeget at der burdes findes en træner til turneringsspillerne.  

Pia Vedel Ankersen fortalte at hun havde forhørt sig i Randers tennisklub ved Niels Råkjær om 

muligheden for at han (eller en af deres andre trænere) kan træne 4-5 timer én dag i ugen i HTK. 

 



Formålet med et sådant arrangement er, at der kan leveres træning til både junior- og 

turneringsspillere i HTK på et udfordrende niveau.  

   

Indkomne forslag 

1. Fast sæsonstart og slut.  

1. Dette kunne ikke besluttes, idet vejret og specielt nattefrost har 

stor indflydelse på udstyr til banepleje. Nattefrosten kan ødelægge 

vandingsanlægget og derfor måtte banerne lukkes tidligere i år, 

selv om der efterfølgende kom nogle dage med godt vejr. 

Bestyrelsen vurderer fra år til år, hvornår der lukkes ned. 

2. Nedlæggelsen af petanquebanen og blomsterkummerne 

3. Dette blev godkendt 

4. Udskiftning af defekte tællerammer og nummerskilte 

5. Godkendt.  

Valg 

Per Juhl og Lars Rolshøj var på valg og ville ikke modtage genvalg. 

Allan Falch, Nils Keuning blev valgt. Pia Vedel Ankersen stillede op som formand og blev valgt.  

Pia fremlagde på vegne af Allan, Nils og hende selv et arbejdsoplæg med punkter der kunne være 

interessante at arbejde med. Følgende punkter blev omtalt:  

1. Ny hjemmeside  

2. Aflastning af kassererpost 

3. Træningen  

4. Medlemsinddragelse ved projekter mv.  

5. Klubturnering 

6. 91 års fødselsdag 

Årets medlem 

Pia Vedel Ankersen blev årets medlem for hendes store indsats på juniorområdet 

Evt. 

1. Onsdagsdoublen fortsætter med 4 baner, da der er et reelt behov set i forhold til antal 

fremmødte. 

2. Kan kassererposten gøres nemmere ved hjælp af et nyt it-system? 

3. Kontingentgrupperne skal præciseres helt tydeligt, herunder hvilke rettigheder og 

begrænsninger der er i forhold til banebooking 

4. Mail ud til medlemmerne vedr. sæsonstart og slut 


